
2017D14662 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën heeft over de brief van de Algemene 
Rekenkamer met het rapport bij de Nationale Verklaring 2017 (Kamerstuk-
nummer 31 725, nr. 4) de navolgende vragen ter beantwoording aan de 
Algemene Rekenkamer voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Nr Vraag 
1. Bent u er voorstander van dat de Nederlandse EU-afdrachten 

onderdeel uitmaken van de Nationale Verklaring? Zijn er landen 
waar dit reeds staande praktijk is? 

2. Is het gebruikelijk dat de uitputting van bepaalde fondsen voor de 
periode 2014–2020 nog op 0 staat, terwijl het gedeclareerde bedrag 
bij het Europees Landbouwgarantiefonds (ELGF) vrijwel gelijk is 
aan het totaalbedrag aan gedeclareerde netto-uitgaven? Zijn er, 
naast het feit dat er geen cofinanciering vereist is voor het ELGF, 
nog andere verklaringen waarom de gedeclareerde bedragen voor 
dit fonds relatief hoog zijn? 

3. Valt te verwachten dat het beheers- en controlesysteem van het 
Europees Integratiefonds (EIF), dat nu als enige een te hoog 
foutenpercentage had, de komende periode verbetering zal laten 
zien?
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